



Protokoll nr.1 fört vid CK Bures styrelsemöte 2016-04-11

Närvarande:

Ordf. Magnus Svensson	MS
Kassör. Marianne Holmgren	MH
Bjørn Madsstuen	BM
Mikael Jersby	MJ
Anders Wichtel	AW
Andreas Nilsson	AN
Magnus Bengtsson	MB

- 1. Ordförande förklarade mötet öppnat.**
- 2. Dagordningen godkändes.**
- 3. Föregående mötesprotokoll godkändes.**
- 4. Inkomna skrivelser.**
 - Idrotts- och fritidsnytt
 - Info om Olympic Day

5. Rapporter.

Ekonomisk rapport pr. 31.12.2015

Bank Fast ränta	0
Bank	331.832
Postgiro	73.089
Postgiro HL	671
Kassa	469
<u>Summa</u>	<u>406.061</u>

Övrig rapport:

Magnus Svensson och Jerry Johansson representerer CK Bure i Hallands Cykelförbunds styrelse. Magnus S. informerade kort om HCF's årsmöte.

6. Träning + tävling

- Stor del av ungdomsgruppen har varit på Mallorca. Många trötta efter långa och jobbiga pass på ön, alla presterade jättebra. Veckoträningen igång her hemma. Många ungdommar i träning. Det årliga Åkullalägret blir på eftersommaren och troligtvis i Hästra, ett kombinerad landsväg/MTB läger.
Ungdoms-/juniorgruppen har fått inbjudan till träningsläger i Falköping 30/4-1/5, pris kr. 990,- Cyklisterna som vil delta står själva för kostnaden.
- Motionsgruppen fungerar som planerat, åker till Mallorca 15 april.
- Tävlingsgruppen har varit på Mallorca. Träningen fungerade bra med grupper och runder. Det är ett behov för en grupp mellan tävling och motion medel, men svårt att få någon att ta hand om den.
- MTB igång på onsdagar och söndagar.

7. Hallandsloppet

- Magnus S. informerade om att allt är under kontroll.

8. Mallorca 2016

- Första turen hemma igen, allt har fungerat både med flyg, transfer och hotell. Andra turen åker på fredag 15.4. Preliminärbokat hotellet nästa år i perioden 7-17 april 2017.

9. SM 2016 (29-31/7)

- Bjørn informerade om planeringen som går enligt plan.

10. Nya medlemmar

- **Motion**
Jessica Henriksson
Tina Heiner
Tina Hedin
Reino Svensson
Lennart Hvid
Stefan Carlsson
Håkan Bengtsson
Bo Larsson
Mikael Svensson
Magnus Gunnarsson

- **Familj**
Isabella Losvik
Cecilia Losvik

11. Övriga frågor

- MTB Kårarp. Jonas L. tar fram avtal med kommunen till nästa styrelsemöte.
- Styrelsen återkommer på styrelsemöte i augusti om klubben har ekonomi till att köpa ytterligare 5 Monark testcyklar till klubblokalen inför vinterträningen 2016/2017.
- Magnus S. sonderer möjligheterna för att byta klubblokal och förrådet på Slottsmöllan i 2017. Mål att rensa Slottsmöllan efter 2016 års arrangemang.
- Behov av ett öppningsbart fönster i omklädningen. Anders W. checkar med kontakt för fönster.
- Styrelsen planerar att ha en arbetsdag efter säsongen för att uppdatera klubbens dokumentation.
- Klubben har fått förfrågan av Vätternrundan v/Johan Svensson om att ansvara för en mekdepot i Jönköping under Vätternrundan, från och med 2017 mot betalning. Styrelsen är positiv till förfrågan. Johan Svensson återkommer med mer information efter årets Vätternrunda.

12. Nästa möte

- Nästa möte måndag 30 maj kl 18.00 i klubblokalen. Magnus B. bjuder på fika.

13. Mötets avslutande

- Ordförande förklarade mötet avslutat.

.....
Justeras
Ordf. Magnus Svensson

.....
Vid protokollet
Bjørn Madsstuen

